

The Board of Directors of National Bank of Oman proposes a cash dividend of 16.8 Baizas per share for year ended on 31 December 2019	مجلس إدارة البنك الوطني العماني يقترح توزيع أرباح نقدية بمبلغ 16.8 بيسة لكل سهم للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2019م
51 Deterriber 2015	المنطقية في 31 كيسبر 1977م
Subsequent to the Bank's disclosure on the subject matter on January 27 th , 2020, the Board of Directors of the Bank approved the financial statements of the Bank and have recommended a cash dividend of 16.8 Baizas per share.	الحاقاً للإفصاح الذي أصدره البنك حول الموضوع أعلاه بتاريخ 27 يناير 2020م، نود الإفادة بأن مجلس إدارة البنك قد وافق على البيانات المالية للبنك، كما أوصى بتوزيع أرباح نقدية بمبلغ 16.8 بيسة لكل سهم.
This is subject to the approval of CBO and subsequently the Shareholders of the Bank at the Annual General Meeting proposed to be held on March 25 th , 2020.	يخضع هذا المقترح لموافقة البنك المركزي العماني ثم موافقة مساهمي البنك في إجتماع الجمعية العمومية المزمع عقده بتاريخ 25 مارس 2020م.
The Bank had published the complete set of its financial statements on 30 January 2020. These financial statements are subject to approval by the Central Bank of Oman and by the shareholders.	قام البنك بنشر المجموعة الكاملة لبياناته المالية بتاريخ 30 يناير 2020م، وستخضع هذه البيانات المالية لموافقة البنك المركزي العماني ومساهمي البنك.
Ezzeddine Bizri	عرالد البزري عزالدين البزري
Company Secretary	أمين سر الشركة